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Kort præsentation af projektet 

Borgerne - sti ved Fengersvej bør være offentlig, der er fodgængerfelt og skolepatrulje 

Borgerne - et fodgængerfelt bør flyttes, så de ikke skal krydse Skolegade 

Borgerne - måske skal der laves flere stier, hvis der kommer nye udstykninger 

Den lille stump, vi står ved, ønsker man også offentlig, men borgerne siger selv, at det kun er dem, der bor 

her, som bruger den. 

RKSK - Stikstier er ikke planlagt til at være offentlige. Som udgangspunkt er stikstier private 

Borgerne – det er fjollet, at RKSK kommer og ryder sne på stier, men ikke tager de små stikveje med 

RKSK - det er formentligt boligforeningen, der vedligeholder den sti, vi står ved 

RKSK - støttemur – hvem har sat de røde pæle ?? 51899212 Magnus Strøm Muldbjervej 1-3. RKSK følger op 

RKSK - opgradering af stien ned langs kunststofbanen 

Borgerne - fra kunststofbanen mod øst ønskes bevaret som offentlig sti, til gengæld ønsker man ikke 

opklassificering af stien fra Byskellet til den offentlige sti 

Borgerne - et træ som trænger til at blive beskåret. Byskellet 40. 61774421 Else Hansen. 

Elsehansen1@hotmail.com Træet har grene, som hænger ind over hendes tag. RKSK følger op 

Opfølgning på nummerhenvisning. RKSK følger op 

EFTER MØDET 

Sti ved enden af Parkvej til højre ønskes offentlig, men det er græs trampesti 

For enden af Parkvej mod venstre er det en flisebelagt sti 






